



Protokoll – Styrelsemöte Svenska Cricketförbundet, 27 juni 2023

Närvarande – Tariq Zuwak, Atiqur Rahman, Sneha Sengupta, Ahsan Ashfaq, Sanjay Kumar, Tripty Karwal, Monica Söderberg (GS)

### Dagens agenda

1. Tariq öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. RF och ICC's åtgärdsplan

- Under sittande möte inkom ICCs och RFs åtgärdsplaner. Inför nästa möte behöver alla styrelsemedlemmar läsa båda rapporterna. Detta kommer underlätta för oss att vidta åtgärder.

**Beslut:** Vi kommer att arbeta med den och planerar att ha en workshop för att adressera alla punkter som RF och ICC har skickat till oss. Det är svårt att göra detta digitalt och vi behöver därför ett fysiskt möte/workshop där alla styrelsemedlemmar träffas och arbetar med handlingsplanen för att ta itu med de frågor som RF och ICC har lyft.

**Beslut:**

- Lina kontaktar personalen på kansliet och hittar en person som kommer att ta över ansvaret för handlingsplanen.
- Atiq kommer att fråga alla i styrelsen om den 12:e eller 19:e augusti för en dags workshop, detta med hänsyn till semesterkalendrarna både hos kansliepersonal och styrelseledamöter..

3. Tävlingsbestämmelser – behov av ett dokument som är korrekt för alla.

**Beslut:** Styrelsen gav mandatet till Damkommittén att uppdatera avsnittet i Tävlingsbestämmelserna. Sneha kommer att samordna detta med Damkommittén.

4. SM-veckan – behov av en justering i spelupplägget

**Beslut:** Två lag kommer att delta i SM-veckan i Umeå, och båda kommer att spela tre matcher för att täcka alla matcher som normalt skulle spelas av fyra lag. Styrelsen bad Monica att formulera ett e-postmeddelande och kommunicera med ansvarig person för SM-veckan på RF.

5. Ekonomihantering

Hittills har Qasim skickat en faktura med ett nummer för antal dagar. Styrelsen efterfrågar en utförlig dagbok om vilka dagar han arbetar och vad han arbetar med.

**Beslut:** Monica kommer att kommunicera med Qasim angående detta.

6. Revisor

- Vi fick ett avslag från Peter Ek på Grant Thornton. Eftersom de representerar RF vill de inte vara revisorer för oss för att undvika eventuella konflikter. Lina kommer att fråga Pete om han kan rekommendera någon annan.

**Beslut:** Lina kommer fortsätta kolla.

#### 7. T-40 Div1 promotion-relegation proposal / NLC

As we all understand, we have got registration of higher number of teams than expected for T-40. This has resulted in one extra group in Div-1 taking it from 2 planned groups to 3 groups. In Tävlingsbestämmelser 2023 RF has approved the proposed structure of +2 and -2 between Superettan and Div 1. To mitigate this situation, NLC is proposing two solutions for approval which are practical, will raise fewer concern and manageable.

**Option 1:** Superettan A5 vs B5 and the loser gets relegated to Div1 together with Superettan A6 and B6 . From Div 1 , A1, B1,C1 gets promoted. With this plan, with a single or extra one game we can easily handle the situation. Applicable for both North and South.

**Option 2:** Div-1 A1,B1 &C1 plays a round robin qualifier which will result in 3 extra games and will demand 2 weekends. But the top two of the round robin will get promoted and matter can be resolved. Applicable for both North and South.cKindly let us know the option the board would like to recommend.

**Beslut:** Styrelse ger mandatet till NLC för att ta beslut.

#### 8. Omorganisation

- Monica kommer att skicka tuorningslista och andra efterfrågade dokument till Tariq imorgon (2023-06-21). GS-rollen kommer att tas bort från SCF på grund av omorganisering.

#### 9. Landslag

- Skicka en enkät till herr- och damlandslagsspelarna. Sneha kommer att skicka den imorgon och vi kommer att vänta i 2 eller 3 dagar innan vi sammanställer enkätens rapport.

**Beslut:** Sneha kommer att omedelbart skicka enkäten till landslagsspelarna.

#### 10. Mötet avslutades.

Atiqur Rahman



Sekreterare

Tariq Zuwak



Justerare